

Electronic Banking – Terms and Conditions

1. I/We agree acknowledge that have read and understood the Electronic Banking terms and conditions which is to continue in full force and effect until receive from MG Commercial Bank the notice of amendment and cancellation in writing.
2. I/We agreed that MG Commercial Bank not liable to any failure or delay of Electronics Banking Services caused by third parties, fraud, willful misconduct and or system, equipment malfunction, unavailable of services.
3. I/We agree that I/We are liable to liabilities of unauthorized use of Access Code/Password, disclosing to anyone, engaging in fraud, negligence or willful misconduct.
4. I/We agree that MG Commercial Bank its subsidiary, affiliate agent, employees to collect and use my/our information including transaction, financial conditions to enable the Bank to provide/promote product or service, to perform administration, operational task, systems development, credit scoring, staff training, to prevent or investigate any fraud or crime as required by relevant law, regulations, codes and external payment systems inside and outside Vanuatu.

電子銀行 - 章則及條款

1. 我 /我們同意確認已閱讀並理解電子銀行的條款和條件，這是有持續約束力直至 MG Commercial Bank Ltd. 以書面形式通知有關修訂及撤銷通知。
2. 我 /我們同意，MG Commercial Bank Ltd. 對任何因協力廠商欺詐，故意不當行為和或系統，設備故障，無法使用服務的電子銀行服務而引起的任何故障或延誤，不承擔責任。
3. 我/我們同意，對未經授權的使用存取碼/密碼的責任，洩露給任何人，欺詐，疏忽或故意不當行為承擔責任。
4. 我/我們同意 MG Commercial Bank Ltd.及其子公司，關營公司代理，員工收集和使用本人/我們的資料，包括交易，財務狀況，使銀行提供/推廣產品或服務，執行管理，運營任務，系統開發，信用評分，員工培訓，以防止或所要求的有關法律，法規，規範和內部和瓦努阿圖之外的外部支付系統調查任何欺詐或犯罪。

(文義如有不同，以英文版本為準)